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"Harvey's police procedurals are in a class by themselves-near Dickensian in their
portrayal of human frailty, cinematic in their quick changes of scene and character,
totally convincing in their plotting and motivation."-Kirkus ReviewsGrice and
Grabianski are an ill-matched pair of burglars working Charlie Resnick's patch. When
they break into the house of television director Harold Roy, they get more than they
bargained for. Grabianski falls in love-or is it lust-with the director's wife, and the pair
become enmeshed in a dangerous plot to sell the cocaine that was in the safe back to
its supplier.

作者介绍: 

約翰‧哈威 John Harvey

1938年出生於倫敦，是小說家，也兼有詩人與劇作家身份。

在諾丁罕大學取得碩士學位後，曾在中學教授英文與戲劇，後轉而從事專職寫作。並於
1980年代返回母校，教授電影與文學。作家生涯創作過百餘部作品，其中最為人熟知
的是犯罪推理系列。

尤其又以「查理‧芮尼克探案」系列小說最為膾炙人口。

第一部作品《寂寞芳心》，甫出版便廣受矚目，獲英國BBC改編為影集，並登上英國泰
晤士報的二十世紀百大犯罪小說榜。第二部作品《變調人生》，亦入圍英國犯罪小說作
家協會金匕首獎。

2007年，英國犯罪小說作家協會再度頒發表彰終生成就的鑽石匕首獎，推崇他為「犯
罪作家中的犯罪作家」。
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